

WZRC 1480am

QUARTERLY ISSUES

PROGRAMMING REPORT

4<sup>th</sup> QUARTER 2014

October 1 – December 31

The following issues were covered in Issues Related Programming on WZRC 1480am during the 4<sup>th</sup> Quarter 2014:

HEALTH CARE

COMMUNITY SERVICES – HEALTH AND SAFETY

COMMUNITY SERVICES – HOUSING, RIGHTS AND RENT CONTROL

COMMUNITY SERVICES – FAMILY AND FOSTER CARE, CHILD ABUSE

RACE RELATIONS, PREJUDICE AND CIVIL RIGHTS

YOUTH – CRIME AND REHABILITATION

WOMEN'S ISSUES AND GENDER BIAS

CHINESE-AMERICAN CULTURE AND HERITAGE (VARIOUS ISSUES)

LITERATURE AND THE ARTS

HUMAN RIGHTS – POLITICAL EXILES

MONEY AND INVESTING

HEALTH AND FITNESS

See attached Issues Programming Report for details.

**ISSUE COVERED:** Various (see attached list for details)

**PROGRAM:** HOT LINE

**LENGTH:** 1 hour (30 minutes x 2)

**DATE/TIME AIRED:** 10/01/14 to 12/31/14 Monday to Friday,  
4:00 to 5:00pm

**HOST:** May Mo WZRC AM1480

**GUESTS and PROGRAM DESCRIPTION:** Guest specialized on the topic discussed were invited to the program to explain / discuss the issue with the host. Audiences are invited to write in or fax or phone in their questions regarding any issues individually and / or to the Asian community. Issues discussed include healthcare-specific health issues facing Asian-Americans in NYC, clinics and non-profit organizations providing health are especially for Asians; child and woman abuse issues; economic-programs and services available to business owners and employees; educations; tax; retire benefits; social security issues; human rights, insurance. (See attached list for daily topics discussed)

---

## **WZRC ISSUES PROGRAM REPORT DETAIL**

**DATE: 10/01/14 to 12/31/14**

**TIME: 4pm – 5:00pm**

**NAME OF PROGRAM: HOT LINE**

**LENGTH OF PROGRAM: 30 minutes x 2**

**HOST: May Mo**

**GUEST: Various experts from  
Chinese Community**

### **TOPIC OR ISSUES DISCUSSED:**

#### **1) HEALTH**

**General health care information from hospital personnel  
Kidney specialist on kidney medical topics  
Urine system specialist on urine medical topics  
American Chinese Cancer Association discussing various topics on cancer,  
i.e. prevent, cure, check up, various functions etc.  
Health care and products for kids  
Dentists on dental health  
Eye doctors on eye disease  
Physical therapies and best way to recover  
Pain relieve  
How health products lead to healthy living  
Chinese Herb products**

#### **2) INSURANCE**

**Introduced various insurance products  
What is the best way to get good and save car insurance?  
Answered all kinds of car and accident insurance questions  
Housing & employment insurance  
Specialist talking on medical insurance: Medicare**

#### **3) HUMAN RIGHTS/POLITICAL EXILES**

**Human rights topics be CCM and Asian Americans For Equality  
Lawyers talking on various legal topics  
Immigration lawyers talking on immigration issues**

#### **4) EDUCATION**

**Special education for children  
Importance of outdoor activities for students, swimming, basketball, table  
tennis, dancing, Kung-fu, etc.**

**Swimming activities for young students together with matured students**  
**Levels of swimming lessons for all ages**  
**ESL and other English studies**  
**Studies for students after school**  
**Chinese and mathematic education**  
**Training for message lessons**

**5) TAX ECONOMIC AND INVESTMENT**

**Tax reporting of US and non US residence**  
**The right way to file tax return**  
**Answered all kinds of tax reporting questions by various guests**  
**House financing and re-financing**  
**Financial companies talking on various financial products**  
**Real Estate specialist**  
**Topics about Wall Street stock exchange**

**6) OTHERS**

**How crystal affects human health and luck**  
**How to prevent insects and termites at home**  
**Funeral Services**

**ISSUE COVERED:** Various (see attached list for details)

**PROGRAM:** TALK OF THE TOWN

**LENGTH:** 1 HOUR

**DATE/TIME AIRED:** 10/1/14 to 12/31/14 Mon to Fri 9:00 to 10:00AM

**HOST:** Sherman Ngan, WZRC AM1480

**GUEST and PROGRAM DESCRIPTION:** Audiences are invited to call in to discuss with the host and guests regarding certain issues mainly related to the community in the New York City. Issues discussed include all kinds of topics happening or relating to New York City decided by the host which helped the community to understand what is happening in NYC and have chance to speak out their opinion.

---

**10/01 WWF release Living Planet Report, more species are disappearing, what is your opinion?**

世界自然基金會 (WWF) 昨天 (周二) 發表兩年一度《地球生命力報告》 (Living Planet Report), 指全球逾 3,000 種脊椎動物的數量, 在 40 年間銳減超過一半。你對此有何意見?

**10/02 Security from Obama Office have more problem leak out, is our president safe every day?**

負責總統保安的特工處再爆嚴重失職, 上月中曾容許一名持槍兼有襲擊案底的外判保安, 跟總統奧巴馬 (Barack Obama) 一同乘搭升降機。你對此有何意見?

**10/03 We have the first Ebola patient in US, and he had reach more than 100 people before go to the hospital, do we need to worry?**

美國首宗本地確診伊波拉病毒患者 42 歲鄧肯 (Thomas Eric Duncan), 當局指有 100 名當地人曾直接或間接接觸病人。你對伊波拉病毒有何認識?

**10/06 A Chinese foreign student driving with suspended license, was caught on highway, are we too loose on them?**

一名 19 歲的中國留學生在駕照被吊銷的情況下, 駕駛保時捷跑車, 在紐約上州限速 65 哩路段以時速近百哩狂飆而被捕並控罪。你對此有何感受?

**10/07 China group want to buy the US Waldorf Astoria, a symbol of US hotel chain, how do you feel about it?**

中國安邦保險集團已以 19 億 5000 萬元, 收購希爾頓集團在紐約曼哈坦的著名地標華爾道夫大飯店 (Waldorf Astoria), 你對此宗交易有何意見?

**10/08 People at 8<sup>th</sup> Avenue fight crime yesterday, do you think is good?**

紐約昨日布碌崙 8 大道華裔團結一致, 勇擒西語裔劫匪, 警方和律師提醒, 見義勇為需要注意方式, 要首先確保自身安全, 還要避免觸犯法律。你對此有何意見?

**10/09 In Albany, a Chen's family was killed execution style, do you think is accident or planned action?**

紐約上州奧伯尼市桂德蘭鎮 (Guilderland) 華人陳錦峰一家四口慘遭滅門, 陳錦峰與妻子及兩名幼兒全遭到鐵鎚砸頭而死。你對此案有何意見?

**10/10 CDC head, Thomas Frieden ask we have to fight Ebola together to avoid this sickness kills in other countries. Can you prevent getting it?**

聯邦疾病防治中心 (CDC) 主管費和平 (Thomas Frieden) 9 日呼籲各國加緊遏阻伊波拉疫情蔓延的努力, 他警告, 如不迅速行動, 伊波拉可能馬上會像愛滋病一樣, 造成全球災禍。你對預防伊波拉病毒有何意見?

**10/13 Scott Stringer report talks about rat problem, do you think we are far behind stand?**

紐約市主計長斯靜格(Scott M. Stringer)12日公布審計報告，指市健康與心理衛生局(NYC Department of Health and Mental Hygiene)在處理與鼠患相關的市民投訴方面工作不力，你是否同意此報告所述？

10/14 How you think about those Chinese organization got fine for smoking inside their premises? Do you think is fair even they do it privately?

曼哈坦華埠有三個華人社團會所，日前在一天之內同時遭到市健康與心理衛生局(NYC Department of Health and Mental Hygiene)臨檢，並被開出總金額為 1500 元的高額罰單，均是吸菸惹的「禍」，而且是被人舉報。你對些有何意見？

10/15 Zero vision on Road Safty, do you think is workable for lower our speed limit to 25m/h?

2月起紐約市長白思豪開始大力推動「零死亡願景」，包括堅尼路等多條重要幹道皆調降速限至 25 哩。你認為限速對交通安全有幫助嗎？

10/16 What is your opinion on a fight in a casino bus, and it end up with couple injuries and 1 dead?

一輛前往康州賭場的巴士，14日晚間行經 95 號公路時，一名福州籍男子與一名女華裔乘客執，持刀割傷其面部後，又刺傷一名見義勇為的華裔男乘客。警方到場後連開數槍擊斃嫌犯，流彈並誤傷了前述勇敢的男乘客。你此案有何感受？

10/17 A Chinese student from Canton suicide at John Hopkins U campus, do you think is too many pressure on him?

來自廣州的約翰霍普金斯大學(Johns Hopkins University)二年級留學生李揚凱(Li Yangkai)，15日在學校附近公寓大樓屋頂一躍而下，警方初步認為他死於自殺。大學透過電郵鼓勵受事件影響情緒的學生，向校方尋求幫助。你對此有何意見？

10/20 How do you feel about domestic violence?

15日為「紐約市紫色日」，民眾穿上紫色衣服呼籲反家暴。據統計，全美四分之一女性曾遭遇家庭暴力，紐約市警每天處理 800 起相關案件。你對家庭暴力有何意見？

10/21 Do you know any corn artist use fake lottery ticket on elderly?

紐約警方正尋找一對中年男女，他們涉嫌以一張聲稱中獎的樂透，分別在曼哈坦和布碌崙詐騙多名途人的現金和首飾。你對金光黨詐騙華裔耆老有何意見？

10/22 Lady in Georgia name Liu owe city tax 94.85 and got evicted, how do you feel?

喬治亞州亞裔婦人劉秀華(Xiu Hua Liu)因市府員工疏失，積欠房稅 94.85 元而不知情，致使所住公寓遭法拍，與四歲女兒在感恩節前將被逐出。你對此有何感受？

10/23 A girl visit a haunted house got scare to dead, do you think anyone should be responsible for her death?



俄亥俄州的一名 16 歲少女 17 日遊覽鬼屋時猝死，曾有媒體報導稱她是「嚇死」，她母親則表示女兒因治療先天性疾病導致心臟增大。你對此有何感受？

**10/24 A doctor from West Africa got Ebola, and become the first case in NYC, are you worry?**

曾到幾內亞協助治療伊波拉病患、17 日返回紐約市的一名隸屬無國界醫生組織的醫師，23 日因高燒達華氏 103 度入院，檢驗出感染伊波拉病毒，成為紐約市第一個確診病例。你是否擔心伊波拉病毒在紐約蔓延？

**10/27 Do you know how to protect yourself from Ebola?**

紐約市衛生局在 27 日公布了以多種語言出版的伊波拉病毒防治小冊子，包括中文在內的版本，都可以在網頁

<http://www.nyc.gov/html/doh/html/diseases/ebola.shtml>。你會否上網下載有關資料？

**10/28 Should uniform be wear all through city public school?**

紐約市議員顧雅明提案、要求教育局在全市公校普及校服。你是否贊成。

**10/29 Do you agree that no matter who is your real mother, any baby born in US should have citizenship.**

聯邦政府宣布具公民身分或資格的代理孕母，無論在何地生下的孩子即承襲美國公民身分。你是否同意？

**10/30 Why Asian like to stack cash and gold/jewelry at home?**

一華裔女子居住在班森賀 85 街交 15 大道附近，約 22 日上午 8 時左右被爆竊，損失 1 萬 5000 元現金以及大量的珠寶全部被盜。為何華裔總在家中存放大量現金及珠寶財物？

**10/31 FBI caught some illegal ball gambler in Caesar Palace, do you think is serious gang related?**

FBI 在拉斯維加斯的凱撒皇宮賭場酒店，拘捕八名亞洲男子，指他們在酒店內經營非法網上賭波。包括 3 名香港、4 名大馬人和 1 名中國人，你對此有何意見？

**11/03 Will you vote on Mid-term election?**

中期選舉明天（周二）舉行，民主、共和兩黨選戰進入白熱化階段，你會否明天去投票？

**11/04 How you treat your ex-girl friend or boy friend?**

紐約市郊長島蘇福克郡警方表示，一名男子在餐廳的停車場撞見前女友已另結新歡，憤而持 槍當街槍殺前女友的新男友後，舉槍自盡。你對此有何意見？

**11/05 Republican got a big win on election, your point?**

共和黨在 4 日的期中選舉大有斬獲，自 2006 年以來共和黨首次掌握參眾兩院。你對此有何意見？

**11/06 Landlord in Upper West Side, installed lots of hidden camera to peep into their house maid life. Do you feel offended?**

上西城豪宅的一名清潔女工，控告雇主在她的私人公寓安裝偷窺攝像頭，偷看她穿衣、洗澡和做愛的「寫真」實況。你對此有何意見？

**11/07 Adam Tang, believed the super driver who drive around Manhattan in just 19 minutes, was summon to court. Do you think he is really bad to the system?**

曼哈坦法官發出通緝令，追捕華裔超速狂人—加拿大公民唐亞當(Adam Tang)，他將飆車過程上傳「YouTube」，結果警方藉著這段片追查到他。你對此有何意見？

**12/01 Mayor of NYC proposes that cancel all the horse riding carriage at 2017. Do you think those carriages are the good element for the Central Park tourist?**

白思豪向市議會提出，計畫從 2016 年取締紐約市所有的觀光馬車。你認為中央公園的觀光馬車應否保留？

**12/02 Diamond District got rob again, two merchants from HK got rob, do you think is a insider job that targeted to Asian or no?**

曼哈坦中城「鑽石區」(Diamond District)再發劫案。兩名來自香港的華人珠寶商在中城西 45 街「交易」珠寶時遭到持槍搶劫。被搶走價值逾百萬元的珠寶。你對此有何意見？

**12/03 Grand Jury of NY said the NYPD who responsible for Eric Garner case will not be indict. And it stir up the rages on African American protesting on street, what do you think?**

紐約大陪審團 3 日也作出決定，不對涉嫌以鎖頸方式導致一名涉賣私菸手無寸鐵非裔男子加納死亡的白人警察控罪，引發時報廣場等各地街頭遊行抗議。你對此有何意見？

**12/04 NYC Medallion price drop 20% recently, do you think is because of the BoroTaxi and other reason affected that?**

紐約個人計程車執照的平均價格，11 月下降至 84 萬元，比 2013 年 6 月高峰期的 105 萬元下挫 20%。你對此有何意見？

**12/05 Do you think APE could got human rights?**

紐約州二級上訴法院 4 日裁定，黑猩猩不同於人類，不可享有人權，所以它的主人可以繼續把它關在籠子裡，不必將它放生。你對動物權利有何意見？

**12/08 A man in Pennsylvania kill step daughter just for satisfied his wired sexual desire, do you think we have too many sick people in US?**

賓夕凡尼亞州一名變態男子，為了滿足其戀屍癖慾望，竟槍殺繼女姦屍，被控殺人及侮辱屍體罪，你對此有何意見？

12/09 Prince William and Kate first visit NYC officially, what do you think?

英國威廉王子 (Prince William) 與夫人凱蒂 (Kate)，展開兩人首次訪問紐約之旅。卻遇上反警察示威潮。你對此有何意見？

12/10 Time Magazine People of the Year got the last 8 finalist, what do you think deserve the title?

《時代》周刊年度風雲人物選出八強，阿里巴巴創辦人馬雲是唯一躋身八強的中國人，其他上榜的有俄羅斯總統普京、蘋果行政總裁庫克等。你認為誰會當選？

12/11 What do you think the conflict between policeman and those who protest the force is over powered?

警方透露，在抗議活動中，一名男子趁警察不備，揍了警察一拳，立刻逃脫。攝錄抗議活動的短片上傳到「YouTube」，清楚拍到他毆打警察的鏡頭。他隨被捕。你對此有何意見？

12/12 NYMTA M79 bus average speed is only 3.2 miles per hour, do you think is too slow to ride or what reason make it slow?

紐約中城「M79」巴士平均時速僅 3.2 哩，獲得 2014 年度的「遲鈍獎」。你有否乘過這路線的巴士？

12/15 From year 2000, NYS is the no3 density populated city, but maybe out growth by Florida, what makes the New Yorker not having more children?

自 2000 年以來，紐約州一直是美國人口最多的第三個州，但未來可能會被佛羅里達州趕上。佛州人口 7 月份估計有 1960 萬，僅比紐約州少 10 萬。你對此有何意見？

12/16 Sydney Australia got terror attacked, do you worry it might happen again in NYC or other US cities?

雪梨鬧區發生劫持人質事件瑞士蓮巧克力咖啡館(Lindt chocolate)清晨傳出槍聲，至少六名人質衝出來。全副武裝的警察緊急發動攻堅，救出剩餘人質，並有 2 名人質不幸喪生。你對此有何意見？

12/17 What do you think about the oil price dropped rapidly, do you worry about those OPEC income will got bad chain reaction?

油價跌勢不休，產油國經濟大受打擊，特別是俄羅斯。你對此有何意見？

12/18 A Chinese man was trip by a dog strap and got beat up from it's owner, but he is legally half blind, do you think is fair for the Chinese man?

視力半盲的 64 歲華裔男子李慶有 14 日晚在法拉盛散步時，因不慎碰到牽狗繩而被遭到一對白人情侶毆打，反被控以攻擊罪。你對此有何意見？

12/19 Carl Icahn promise put money into Trump Taj Mahal, do you think is worth to save this casino or he should put the money to charity?

億萬富豪投資者艾康 (Carl Icahn) 18 日承諾挹注 2000 萬元，讓印度宮殿大賭場 (Trump Taj Mahal Casino)繼續經營下去，不致於在 20 日清早關門大吉。你對此有何意見？

12/22 NYC official proposes there will be a legal holiday in Chinese New Year, do you think we could fight for that?

紐約州及市的民選議員在華埠容閣小學一起慶祝在春節公校有機會放假一天。你對此有何意見？

12/23 In 12-20, Officers Rafael Ramos and Wenjian Liu got killed by Ismaaiyl Brinsley, and when Mayor go to the hospital, all cops turn the back on him, do you think he deserved that disrespectful treatment?

20 日晚，華裔警員劉文健及同袍拉莫斯(Rafael Ramos) 在遭布里斯利(Ismaaiyl Brinsley)槍殺，當市長白思豪進入醫院時，現場警員全部轉身背對白思豪，無聲抗議。你認為殺警案市長有否責任？

12/24 Families of the killed cop was still in pain and not happy with this incident, what do you think?

和同袍拉莫斯執勤之中雙雙遭仇警槍手布里斯利(Ismaaiyl Brinsley)的華警劉文健一家沉浸在悲痛之中，雙親精神幾近崩潰，劉文健新婚僅三個月的妻子陳佩霞更滴水不能下咽。你對此有何感受？

12/26 The Interview was finally release in some independent moive chains, and all tickets got sold out, do you think all the noise was only market tricks or else? 在爭議和威脅中，索尼影片(The Interview)終於在聖誕節 25 日上映，多家影院的電影票賣光，想看電影的觀眾電話打不停。你對此有何意見？

12/29 Air Asia lost a plan after took off from Indonesia, do you scare of flying in Asia?

亞洲航空 (AirAsia) 旗下一架印尼飛往新加坡的客機，(周日) 清晨飛行途中，在爪哇海上空跟航空交通控制員失去聯絡，機上 155 名乘客及 7 名機組人員共 162 人生死未卜。你對今年頻密的空難有何意見？

12/30 The spirit of NYPD drop to the lower mark, and who should be responsible and what can we do about that to protect our hometown?

自從紐約市華裔警探劉文健與西語裔警探拉莫斯在布碌崙街頭被仇警槍手殺害，紐約市警總局 (NYPD) 的整體士氣就降至冰點。你認為如何可以提升警隊士氣？

12/31 Count down night is here but NYPD was tense due to the tension of the conflict between City Hall and the Unions, do you worry?

今年除夕時紐約市「時報廣場」新年倒數的維安工作是巨大挑戰。紐約市警總局強調已經全面調動、並且特別增加警力，確保新年倒數順利進行。你會否參與「時報廣場」的倒數活動？

**ISSUED COVERED:** Various (see attached list for details)

**PROGRAM:** LISTENER'S SERVICE

**LENGTH:** 30 minutes

**DATE / TIME AIRED:** 10/01/14 to 12/31/14 Mon to Friday 2:30pm to 3pm

**HOST:** May Mo          WZRC AM1480

**GUESTS and PROGRAM DESCRIPTION:** Audiences are invited to write in or fax their questions regarding any issues individually and/ or to the Asian Community. Issues discussed include immigration-INS regulations, legal documentations, where to find free immigration service and information (by phone and internet) healthcare-specific health issues facing Asian-Americans in NYC, clinics and non-profit organizations providing health are especially for Asians; child and woman abuse issues; economic-programs and services available to business owners and employees; education; tax; retire benefits; social security issues; human rights, insurance. (See attached list for daily topics discussed)

## WZRC ISSUES PROGRAM REPORT DETAIL

**DATE:** 10/01/14 to 12/31/14

**TIME:** 2:30pm to 3pm

**NAME OF PROGRAM:** Listener's Service

**LENGTH OF PROGRAM:** 1/2 hour

**HOST/GUEST:** May Mo

**TOPIC OR ISSUES DISCUSSED:**

### 1) IMMIGRATION

- a. New Rules on NYC ID Card
- b. Came to U.S. through B-2 visa, can she change status in U.S. by working as a baby sitter with an employer willing to hire her.
- c. Investment Immigration new trend
- d. Green card holder with valid China passport and other document is necessary to leave U.S. for China coming back around 6 months.
- e. Applied for asylum, got married with U.S. citizen and applied to change status. Which way to get green card is better?
- f. Green card holder leaving U.S. very often going back to HK visiting his newly wed. Every time not more than 6 months, any problem in the future.
- g. Father applied son to immigrate to U.S. How to delay the process when visa is granted.
- h. How to apply for U.S. passport for new born baby of U.S. citizen born outside of U.S.
- i. Got green card and charged as 'youthful offender' in 1998 and sentenced 3 year probation. Any problem leaving the country and applying for citizenship.
- j. Migrated to U.S. through adopted parents. Became an U.S. citizen and applied sister to come to U.S. Visa rejected by U.S. embassy in China due to INS law change in , any chance to appeal.
- k. Applied by father (green card holder) to immigrate to U.S. Can status be updated after father becoming an U.S. citizen?
- l. Is there a second chance if failed at neutralization interview for the first time?
- m. What are the details to apply for immigration through marriage?
- n. Can a U.S. citizen apply immigration for his adopted parent from Asia?

- o. How to solve the conflict of having a deportation order but already grant with green card.
- p. New Updates on deferrer action for adult and teenagers.

## **2. HEALTH**

- a. New information about Post Stroke Rehabilitation.
- b. Differences between CT scan and MRI.
- c. Do AIDS transmitted by sharing chopsticks?
- d. Are teeth cleansing affecting people with heart disease?
- e. What is the requirement to apply Medicaid? Is there any income or assets limit? How to get home care assistance for senior citizen?
- f. Does Medicare cover medical expense overseas?
- g. Where to seek medical support for new immigrants?
- h. Can high income residence apply for medical insurance provided by government?
- i. How to choose a right Medicare Part-A to D plan. What is the enrollment window?
- j. What is "Ebola?"

## **3. HOUSING**

- a. Is that illegal to let the grandchildren to live in their grandparent sec.8 housing?
- b. Landlord told tenant to move within 1 month, cannot find new apartment. What to do?
- c. What to do if house selling have violation and hold up the home purchase? Can the buyer cancel the deal with full refund due to this?
- d. How and where to apply for affordable housing for New York City.
- e. How to purchase the second half of property co-owned with relative.
- f. How to apply senior housing for a senior couple.
- g. Can we keep pets in Government housing?
- h. What are the procedures on getting money from 401k to buy the first house. What is the definition of the "First Home Buying"?

## **4. INSURANCE**

- a. Is it legal to drive a car with expired auto insurance coverage?
- b. How to apply unemployment insurance.
- c. What is Obama Care? Is it a law or a plan?
- d. What is Child Health Plus? Part A and Part B differences?

## **5. HUMAN RIGHTS/POLITICAL EXILES**

- a. New minimum wages in NYS.
- b. Explain the paid Sick Leave Days
- c. Personal information, i.e. SS#, birthday, mother's maiden name stolen by somebody from the internet, how to protect credit being used.
- d. Being arrested 10 years ago due to shop lifting at the age of 20 and dismissed by judge at court. Is there any problem applying for the citizenship?
- e. Employer did not pay salary up to the minimum wages, where and how to file a complaint.
- f. A green card holder woman abuse by her citizen husband. If she report to 911, will she get into trouble or affecting her N-400 application?

## **6. EDUCATION**

- a. What is Charter school?
- b. Is there an age limit to enter High School?
- c. How to find a school for children of new immigrant.
- d. How to obtain a GED if someone cannot attend HS.
- e. If a student only holding I-20 can he be work or not?
- f. How to apply for practical training after graduate?

## **7. ECONOMIC AND INVESTMENT**

- a. How to file tax if someone is an ebay seller?
- b. Can people bring goods in hand carry that mean to resell in US?
- c. Owing tax but not able to pay, what is the option?
- d. A father is buying a house in January, so there is a 30 grand in the bank but his son's financial aid application is here. Should he put the 30 grand (down payment for the house) in "assets"? Will they still get financial aid for college?
- e. The definition of "Money Laundering"?